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VERSLAG LEDENVERGADERING DINSDAG 25 februari 2025 
CONCEPT 

 
1. Opening 

De voorzitter, Huib Clarisse, opent de vergadering en heet iedereen welkom. Er 

zijn 69 leden aanwezig.  

 

2. Mededelingen 

De voorzitter geeft aan dat we in 2024 bij een aantal lezingen te maken hebben 

gehad met een overvolle zaal waardoor mogelijk leden naar huis gestuurd 

moesten worden terwijl er niet leden in de zaal zaten. Uitgangspunt voor het 

bestuur is dat leden voorrang hebben. Gekeken wordt naar mogelijk oplossingen. 

Een optie is om bezoekers zich vooraf te laten aanmelden en niet leden te laten 

betalen. Wordt vervolgd. 

 

3. Ingekomen stukken 

Er zijn geen ingekomen stukken. 

 

4. Verslag ledenvergadering 20 februari 2024  

Het verslag wordt zonder vragen of opmerkingen door de vergadering 

goedgekeurd. 

 

5. Financieel verslag 2024 

De penningmeester Frans Overdijk licht het overzicht van inkomsten en uitgaven 

en de balans 2024 toe. Er is in 2024 sprake van een batig saldo door een flinke 

ledengroei (van 910 naar 978), een eenmalige donatie van de Stichting Escape 

en het feit dat er twee voetnoten uitgebracht zijn in plaats van de begrote drie. 

Door subsidies en verkoop van het boek zal ook het archeologieboek project met 

een positief saldo afgesloten worden. Het eigen vermogen van Voet stijgt 

hierdoor naar zo’n € 20.000, -. 

Peter Otten wordt door de penningmeester bedankt voor zijn inzet om de 

administratie op orde te houden. 

 

6. Verslag kascommissie en decharge financieel beleid 

De commissie bestaat dit jaar uit de heren Frans Heijne en Harry van der Wardt. 

De kascommissie geeft aan dat de financiële stukken beoordeeld zijn en een 

correct beeld geven van bezittingen, schulden, baten en lasten. De kascommissie 

stelt aan de vergadering voor om het bestuur decharge te verlenen voor het 

gevoerde financiële beleid. Bij acclamatie stemt de vergadering daarmee in. 

 

Voor de kascommissie 2024 stelt het bestuur voor om Huib van ’t Veer toe te 

voegen aan de huidige kascommissie. Voor de jaren daarna wordt voorgesteld om 

een roulerend systeem in te voeren; steeds een nieuw lid erbij en een eraf. De 

vergadering gaat hiermee akkoord. 
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7. Jaarverslag en gevoerde beleid 2024 

Het jaarverslag en de in 2024 uitgevoerde activiteiten worden doorlopen. Er 

wordt stilgestaan bij de lezingen, de excursies, de films en ook bij de verschenen 

Voetnoten en het archeologieboek.  

Hans Saan wordt bedankt voor zijn initiërende rol bij de realisatie van het 

archeologieboek. Dit boek heeft veel positieve publiciteit en nieuwe leden voor 

Voet opgeleverd. 

 

De voorzitter geeft aan dat ook in 2024 de Voetactiviteiten niet mogelijk geweest 

zouden zijn zonder de inzet van alle vrijwilligers en bedankt hun daarvoor. 

Christine de Wit krijgt een speciaal bedankje. Zij heeft 15 jaar voetnoten en 

nieuwsbrieven ingepakt en bezorgde die in een grote wijk. Ze gaat het nu wat 

rustiger aandoen.  

 

De voorzitter rond het jaarverslag vervolgens af en stelt de vergadering voor om 

akkoord te gaan met het gevoerde beleid. Bij acclamatie wordt dat bevestigd. 

 

8. Beleid en activiteiten 2025 

Gezien de opkomst bij activiteiten en de ledengroei is er geen reden om voor 

2025 een ander beleid te kiezen dan voor 2024. Er wordt voor 2025 weer een 

programma vastgesteld voor lezingen, excursies en films. Er zullen weer 

minimaal twee voetnoten gepubliceerd worden.  

 

Het voorgestelde beleid wordt door de vergadering bij acclamatie vastgesteld. 

 

9. Begroting 2025 

De penningmeester Frans Overdijk licht de begroting toe. Hij geeft aan dat voor 

2025 een licht negatief resultaat verwacht wordt. Gezien de vermogenspositie 

van Voet is dat geen probleem. Voorgesteld wordt om de contributie gelijk te 

houden.   

 

De vergadering stemt in met het gelijk houden van de contributie voor 2025. De 

begroting wordt daarmee vastgesteld.  

 
10. Samenstelling bestuur  

Statutair aftredend en herkiesbaar zijn Frans Overdijk, Daniël Jumelet en Arjan 

van Heiningen. Er hebben zich geen tegenkandidaten gemeld. De vergadering 

stemt bij acclamatie in met de herverkiezing van de bestuursleden. 

 

11. Afscheid van Michiel Bugter als eindredacteur 

Michiel is per 1 januari 2025 gestopt als eindredacteur van de Voet publicaties. 

Hij heeft die rol 15 jaar vervult. Onder zijn eindredacteurschap zijn er 25 

voetnoten en de boeken “Kijkend naar Culemborg” en het archeologieboek 

verschenen. Wegens omstandigheden zal hij op een ander moment bedankt 

worden voor zijn inzet. 

 

12. Voorstellen van de redactieleden 

De voorzitter introduceert de in 2024 aangetreden nieuwe redactieleden: Theo 

Boersma, Margreet de Nie en Peter Leonhart. Samen met Jan Smits en Huib 

Clarisse vormen zij de nieuwe redactie. Theo en Margreet nemen samen het 

eindredacteurschap op zich. 

 

13. Rondvraag en sluiting 

Er zijn geen vragen voor de rondvraag. De voorzitter sluit vervolgens de 

vergadering. 

 

 

Arjan van Heiningen, secretaris. 

10 maart 2025. 


